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مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون 
خبر داد؛

تخصیص 900 تن جو ویژه 
خشکسالی به کازرون

 

 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون گفت: برای حمایت 
این شهرستان  به  تن جو ویژه خشکسالی  دامداران، 920  از 
تخصیص یافته است که پس از حمل از بنادر جنوبی کشور 

بین دامداران توزیع می شود.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی معاونت 
سازمان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، حمید 
رشیدی با اشاره به اینکه سهمیه فوق ویژه خشکسالی و جهت 
دامداران دام سبک اختصاص یافته است، افزود: به ازای هر 
رأس گوسفند که پلاک گذاری و در سامانه جامع هویت 

گذاری ثبت شده باشد 20 کیلوگرم جو توزیع می شود.
رشیدی با تأکید بر اینکه توزیع این مقدار نهاده در شرایط 
کازرون  شهرستان  دامداران  به  خوبی  بسیار  کمک  کنونی 
خواهد کرد، تصریح کرد: این شهرستان با دارا بودن بیش از 
480 هزار رأس دام سبک، در استان فارس رتبه دوم جمعیت 

دام سبک و تولید گوشت قرمز را داراست.
بارندگی  کاهش  به  توجه  با  کرد:  اظهار  مسئول  مقام  این 
نسبت به سال زراعی گذشته که باعث کاهش تولید علوفه و 
محصولات زراعی گردیده است، توزیع نهاده فوق با هدف 
قیمت  بازار  تنظیم  و  سبک  دام  نیاز  مورد  نهاده های  تأمین 
جهاد  هماهنگی  با  دامداران  تعاونی  طریق  از  و  است  جو 

کشاورزی بین دامداران این شهرستان توزیع می گردد.

تأکید بر ضرورت پیگیری روند 
ساخت پروژه های ناتمام حوزه 

سلامت در نشست اعضای شورای 
خیرین تأمین سلامت کازرون

نشست اعضای شورای خیرین حوزه سلامت در دفتر رئیس 
شبکه بهداشت و درمان کازرون برگزار شد.

شبکه  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
بهداشت و درمان شهرستان کارون، رئیس شبکه ضمن اشاره 
توانمندی های  از  درمان  و  بهداشت  متولیان  بهره مندی  به 
ارتقای سطح  در  نیکوکاران عرصه سلامت  معنوی  و  مادی 
خیرین  مجمع  گفت:  شهرستان،  مردم  به  شده  ارائه  خدمات 
سلامت  حوزه  نیازهای  به  توجه  با  کازرون  سلامت  تأمین 
در بخش های مختلف سرمایه گذاری های چشمگیری داشته و 
برگ زرینی در خدمت به مردم از خود به یادگار گذاشته اند.
خیرساز  پروژه های  برشمردن  برامکی»ضمن  »بندر  دکتر 
تجهیز  و  ساخت  روند  پیگیری  بر ضرورت  حوزه سلامت، 
این پروژه ها جهت بهره مندی مردم از خدمات ارائه شده در 

این مراکز در هفته دولت تأکید کرد.
واکسیناسیون  تجمیعی  پایگاه  در  تجهیزاتی  نیازهای  بررسی 
کووید 19 و بیمارستان ولی عصر )عج( و ضرورت ساخت 
مکانی برای موسسه مراقبت متعالی بیمار در منزل از دیگر 

موضوعات مورد بررسی در این نشست بود.

ارسنجان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 
ارسنجان خبر داد؛

پیش بینی برداشت ۷۷ هزار تن 
گوجه فرنگی در ارسنجان

 
پیش بینی  گفت:  ارسنجان  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
این  مزارع  از  گوجه فرنگی  تن  هزار   ۷۷ از  بیش  می شود 
داخلی و خارجی  بازارهای مصرف  به  و  برداشت  شهرستان 

صادر شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی 
مزارع  از  تصریح کرد: در سال زراعی جاری ۱۱۰۰ هکتار 
ارسنجان به کشت گوجه فرنگی اختصاص یافته که مهم ترین 
ارقام کشت شده، رقم سانسید ۶۱۸۹، متین ۸۳۲۰ و بریویو 

است.
از  شهرستان  این  در  گوجه فرنگی  برداشت  افزود:  او 
و  دارد  ادامه  ماه  آبان  اواخر  تا  و  تیرماه شروع شده  اواسط 
برخورداری  بدلیل  شهرستان  این  در  تولیدی  گوجه فرنگی 

و  خوری  تازه  مصارف  برای  بالا،  مرغوبیت  و  کیفیت  از 
استفاده در صنایع تبدیلی، به تمامی میادین بزرگ کشور و 

کشورهای حوزه خلیج فارس صادر می شود.
حسینی خرمی با بیان اینکه صد درصد گوجه فرنگی در این 
شهرستان بصورت نشایی کشت شده است گفت: یکنواختی 
بذر و  ازجمله  نهاده های کشاورزی  مزرعه، کاهش مصرف 
عملیات  در  بویژه  هزینه های کارگر  و کاهش  نباتی  سموم 

وجین از مزایای کشت نشایی است.
به گفته وی، به منظور صرفه جویی در مصرف آب و افزایش 
به  تولید، صددرصد مزارع گوجه فرنگی شهرستان  بهره وری 

روش تیپ آبیاری می شود.
در  محصول  این  کشت  کرد:  خاطرنشان  مسئول  مقام  این 
برخی موارد با پوشش پلاستیک انجام می شود که نقش مهمی 
تولید  و  هرز  علف های  کنترل  آب،  مصرف  مدیریت  در 

محصول سالم دارد.

استان بوشهراستان بوشهر

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استاندار بوشهر:

استان بوشهر با کمبود نیروهای 
درمانی مواجه است

اشاره  با  بوشهر  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
به اشغال همه تخت های بخش کرونایی گفت: برای جبران 
بیماری  پنجم  موج  در  پرستاری  و  درمانی  نیروی  کمبود 

کرونا در استان اقدامات مؤثر انجام شده است.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از بوشهر ، جلسه شورای اداری 
استان بوشهر با حضور مدیران دستگاه های اجرایی و مسئولان 

صندوق بازنشستگی استان بوشهر برگزار شد.
در این جلسه معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر 
برگزار  امنیت  کمال  در  خرداد   28 انتخابات  اینکه  بیان  با 
برگزاری  در  حاشیه  ایجاد  برای  دشمنان  داشت:  اظهار  شد 
ولی  کردند  عملیاتی  و  تدوین  مختلف  برنامه های  انتخابات 
الحمدلله این انتخابات به نحو احسن، سالم و در کمال امنیت 

برگزار شد.
محمد تقی ایرانی، زیر سؤال بردن انتخابات و رئیس جمهور 
استناد  با  و  دانست  دشمنان  ترفندهای  دیگر  از  را  منتخب 
شکل گیری  از  دشمنان  کرد:  تصریح  راحل  امام  بیانات  به 
مردم سالاری دینی در نظام اسلامی ایران ناراحت هستند و از 
برقراری آرامش، امنیت و تعامل مردم دغدغه دارند و درصدد 

برهم زدن آرامش مردم هستند.
رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر، انتخابات را جشن بزرگ 
ملی و سیاسی ملت ایران دانست و افزود: نتیجه و ثمر جشن 
سیاسی ملت ایران در جابجایی قدرت با حفظ آرامش شاهد 
تنفیذ  مراسم  که  بود  این  دشمنان  تلاش های  همه  و  هستیم 

سیزدهمین دوره ریاست جمهوری محقق نشود.
با  گفت:  بوشهر  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
کمبود نیروی انسانی و کادرمانی در موج پنجم بیماری کرونا 
این راستا تلاش هایی  استان بوشهر مواجه هستیم که در  در 

برای تأمین این نیروها شده است.
با موج پنجم بیماری کرونا مواجه  اینکه اکنون  بیان  با  وی 
به  مبتلایان  روند  متأسفانه  موج  این  در  کرد:  تأکید  هستیم 
کرونا صعودی است و با توجه به اینکه این شرایط و شیوع 
گونه دلتا کرونا بسیار خطرناک است رعایت دستورالعمل های 

بهداشتی امری مهم و ضروری است.
ایرانی، کمبود نیروهای درمانی را یکی از مشکلات در این 
نیروی  کمبود  با  کرد:  خاطرنشان  و  دانست  کرونایی  موج 
انسانی و کادرمانی موجه هستیم که در این راستا تلاش هایی 

برای تأمین این نیروها شده است.

دیلم

سرپرست اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری دیلم:

دو هزار هکتار اراضی ملی دیلم 
بیابان زدایی شد

سرپرست اداره منابع طبیعی و آبخیزداری دیلم استان بوشهر 
گفت: طرح بیابان زدایی در سطح ۲ هزار هکتار از اراضی ملی 

این شهرستانی اجرا شده است.
افزود: برای  ایرنا  با خبرنگار  پرویز غلامی در گفت و گو 
با  مقابله  پروژه  هفت  اجرای  با  سازمانی  اهداف  به  رسیدن 
بیابان زایی در یک سال اخیر، ۲ هزار هکتار از اراضی ملی 

این شهرستان تحت پوشش قرار گرفت.
وی گفت: بیابان زایی علاوه بر احیا و توسعه اراضی ملی به 
لحاظ مقابله با ریزگردها، از اهمیت بسیار زیادی در تأثیرات 
و  است  برخوردار  طرح ها  در  ساکنان  اقتصادی  و  اجتماعی 

باید تداوم داشته باشد.

محیط  چالش های  بزرگ ترین  از  یکی  کرد:  اظهار  غلامی 
بین  از  باعث  اخیر  سنوات  در  که  است  بیابان زایی  زیستی، 
زندگی  و  شده  بیابان ها  گسترش  و  گیاهی  پوشش  رفتن 

انسان ها و ساکنان جوار آنها را به مخاطره انداخته است.
وی ادامه داد: قرق در اراضی بیابانی با هدف تقویت پوشش 
گیاهی و جلوگیری از بیابانی شدن در سطح یک هزار و ۸۰۰ 
هکتار از اراضی ملی  بیابانی پلاک های کنارکوه، گزلوری 
و مظفری با رویکرد ممنوعیت ورود دام از محل اعتبارات 
صندوق توسعه ملی انجام شده  است که  در سال جدید نیز 

ادامه خواهد داشت.
غلامی افزود: مدیریت روان آب ها و ذخیره نزولات آسمانی 
با ایجاد هلالی آبگیر به همراه کاشت بذر در ۱۰۰ هکتار از 
اراضی بیابانی پلاک کنار کوه از دیگر برنامه های مهم این 
اداره برای مقابله با بیابان زایی اراضی ملی این شهرستان است 

که در سال جاری انجام شد.
گفت:  دیلم  آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  اداره  سرپرست   
لزوم  شهرستان،  جنگلی  پوشش های  موقعیت  به  توجه  با 
از سرایت  برای جلوگیری  ایجاد آتش بر  بهسازی، هرس و 

آتش به نقاط بحرانی و متراکم  انجام گرفت.
وی یادآور شد: در یک سال گذشته ۲۵ کیلومتر آتش بر و 
بیابانی  از  جلوگیری  با هدف  هرس  و  بهسازی  هکتار    ۹۰

شدن در این شهرستان ایجاد شده است.
غلامی افزود: شهرستان دیلم دارای ۱۲۴ هزار هکتار اراضی 
ملیاست که هفت هزار و ۷۰۰ هکتار از آن را اراضی بیابانی 

پوشش داده است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

بندرعباس

رئیس روابط عمومی شرکت گاز 
استان هرمزگان خبر داد؛

وام 10 میلیونی قرض الحسنه
 برای لوله کشی گاز خانگی 

در بندرعباس

رئیس روابط عمومی شرکت گاز استان هرمزگان از اختصاص 
به  قرض الحسنه  صورت  به  ریالی  میلیون   ۱۰۰ تسهیلات 
شهروندان هرمزگانی متقاضی لوله کشی گاز منازل، خبر داد.
بندرعباس، بدنبال بالارفتن  از  به گزارش خبرگزاری فارس 
با  و  بندرعباس  در  مسکونی  منازل  گازکشی  هزینه های 
مختلف  محلات  به  گازرسانی  پروژه های  تدریجی  پیشرفت 
مردم  تشویق  راستای  در  هرمزگان  گاز  شرکت  شهر،  این 
تسهیلات  پرداخت  به  اقدام  نعمت،  این  از  بهره مندی  به 

قرض الحسنه از طریق 5 بانک عامل کرده است.
این  ناصری رئیس روابط عمومی گاز هرمزگان در  مسعود 
شهروندان  به  کمک  راستای  در  شرکت  کرد:  اظهار  باره 
با  افزود:  گاز  اشتراک پذیری  در  تسهیل  جهت  هرمزگانی 
همکاری و هماهنگی با ۵ بانک عامل از جمله تجارت، سپه، 
صادرات، ملت و کشاورزی، زمینه اعطای وام به متقاضیان 
این استان به مبلغ ۱۰۰ میلیون ریال و به صورت قرض الحسنه 
به تعداد ۵۰ هزار فقره وام با اقساط ۳۶ ماهه فراهم شده است.
وی افزود:  از سال گذشته و در راستای تحقق مسئولیت های 
پیگیری های  و  مکاتبات  هرمزگان،  گاز  شرکت  اجتماعی 
متعدد این شرکت  با شرکت ملی گاز ایران و متعاقباً وزارت 
به رئیس جمهور  نفت  از سمت وزیر  نامه ای  ارسال  با  نفت، 

منجر که  با موافقت ایشان، همراه شد.
ناصری در ادامه اظهار کرد: طی این موافقت از سمت رئیس 
تسهیلات  فقره  هزار   ۵۰ تعداد  شد  مقرر  دوازدهم،  دولت 
بانکی ۱۰۰ میلیون ریالی به صورت قرض الحسنه یا کم بهره 
اختیار  در   ۱۴۰۱ و   ۱۴۰۰ سال های  در  درصد(   ۴ )حداکثر 
متقاضیان گاز طبیعی قرار می گیرد  که از سمت شرکت گاز 

هرمزگان به بانک های مذکور، معرفی می شوند.
کرد:  تصریح  هرمزگان  گاز  شرکت  عمومی  روابط  رئیس 
گاز  اشتراک پذیری  توسعه  تسهیلات،  این  اعطای  از  هدف 
و به منظور استفاده بهینه از مزایای جایگزینی گاز طبیعی با 
سوخت مایع، صرفه جویی اقتصادی و رعایت نکات زیست 

محیطی است. 
بخش  می تواند  وام  این  اعطای  که  مطلب  این  بیان  با  وی 
بزرگی از مشکلات مردم این استان را در راستای بهره مندی 
از نعمت گاز طبیعی مرتفع کند، تصریح کرد: هم استانی هایی 
که در مناطق گازدار شده سکونت دارند و علمک گاز درب 
منزل و یا مجتمع آن ها نصب شده  و یا عملیات گازرسانی 
انتخاب  از  انجام است، می توانند پس  در محله آنها در حال 
پیمانکار لوله کشی گاز )مراجعه و یا تماس تلفنی با سازمان 
نظام مهندسی ساختمان به شماره ۳۲۴۴۰ داخلی ۲۲۸۲(  جهت 
ادارات  سوی  از  معرفی نامه  دریافت  با  گاز،  اشتراک  اخذ 
با مراجعه به شعب بانک های مذکور در  شهرستانی گاز  و 
شهرستان خود نسبت به اخذ تسهیلات بانکی جهت لوله کشی 

گاز داخل منازلشان، اقدام کنند.

بررسی مشکلات سه جزیره 
هرمزگان

ارائه پیشنهاد تشکیل شواری عالی جزایر
جزایر  مشکلات  هرمزگان،  استاندار  حضور  با  نشستی  در 

بوموسی، تنب بزرگ و کوچک بررسی شد.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما مرکز خلیج فارس، استاندار 
هرمزگان در این نشست از تدوین پیشنهاد تشکیل شورای 
عالی توسعه جزایر خبر داد و گفت: این کارگروه در صورت 
بررسی  کلان،  سیاست گذاری  برای  رئیس جمهور،  موافقت 
استان  جزیره   ۱۴ در  طرح ها  پیشرفت  میزان  و  مشکلات 

بصورت ماهانه تشکیل می شود.
اقتصادی  تحرک  پشتیبانی،  توسعه،  گفت:  همتی  فریدون 
از  یکی  جزایر،  گردشگری  و  مسکونی  پهنه  افزایش  و 
با  و  توجه  آن  به  دوره جدید  در  باید  که  است  ضروریات 
سال  چهار  در  جزایر  توسعه  برنامه  خاص،  سیاست گذاری 

آینده تدوین شود.
اکنون  گرفته،  صورت  هماهنگی های  اساس  بر  افزود:  وی 
مسیر  در  هفتگی  صورت  به  برگشت  و  رفت  پرواز  چهار 
از  نیاز  صورت  در  و  است  برقرار  بندرعباس  به  بوموسی 
استفاده  مسافر  و  بار  جابه جایی  برای  نیز  شناورها  ظرفیت 

می شود.
استاندار هرمزگان تقویت بخش اورژانس بیمارستان بوموسی 
و حضور مستمر پزشک متخصص زنان و زایمان در جزیره را 
از مصوبات این نشست اعلام کرد و گفت: باید پشتیبانی لازم 

برای ثبت تولد نوزادان در بوموسی صورت گیرد.
بخش  ظرفیت  توسعه  برای  لازم  دستورات  نشست  این  در 
به  و کوچک  بزرگ  تنب  بوموسی،  در جزایر  و آب  برق 

دستگاه های مربوطه داده شد.

استان خوزستاناستان خوزستان

ایذه

مدیرکل دفتر ثبت آثار وزارت
 میراث فرهنگی استان خبر داد؛

شانس بالای خوزستان در ثبت 
جهانی ایذه در یونسکو

 
 

 

و  معنوی  میراث  احیای  و  حفظ  آثار،  ثبت  دفتر  مدیرکل 
صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزارت  طبیعی 
معتقد است باتوجه به قرارگیری آثار ایذه از سال ۲۰۰۷ در 
لیست موقت یونسکو، این شهر از شانس بالایی برای ثبت 

جهانی شدن برخوردار است.
به گزارش ایلنا از خوزستان و به نقل از روابط عمومی اداره 
کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خوزستان، 
مصطفی پورعلی پیرامون پرونده ثبت جهانی ایذه در یونسکو، 
اظهار داشت: با توجه به قابلیت های ویژه استان خوزستان در 
ایذه  شهرستان  تاریخی،  بالای  ارزش  دارای  مناطق  موضوع 
قابلیت  این  با داشتن آثار متعدد،  از جمله مناطقی است که 
را دارد تا در قالب منظر فرهنگی - باستانی، ارزیابی جهانی 

شود.
پورعلی گفت: پیشنهاد ما این است که پرونده ثبت جهانی 
این شهر، ارزیابی دوباره و مانع زدایی شود تا با نهائی شدن 
یکبار  جهانی  ثبت  موضوع  در  خوزستان  استان  روند،  این 
دیگر از شانس های تصاحب این عنوان قرار گیرد و به شخصه 
معتقد هستم که این پرونده باید یکی از اولویت های کشور 

قرار بگیرد.
وی با تأکید بر ایجاد شرایط لازم در استان برای سرعت بخشی 
در مانع زدایی های موجود در پرونده ثبت جهانی ایذه، افزود: 
نیاز است که استان خوزستان با توان بیشتری در رفع موانع 
این پرونده وارد عمل شود و در هماهنگی های لازم در سطح 
و  فرهنگی، گردشگری  میراث  اداره کل  و  استان  مدیریت 
رویِ  پیش  موانع  نیز  و  ارگان ها  و  ادارات  با  صنایع دستی 

درون شهری ایذه جدیت بیشتری به خرج داده شود.
و  معنوی  میراث  احیای  و  حفظ  آثار،  ثبت  دفتر  مدیرکل 
صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  وزارت  طبیعی 
افزود: اعتقاد ما بر این است که آثار ایذه به لحاظ ارزش های 
برجسته، فاکتورهای میراث جهانی را دارند و با وجودی که 
یونسکو  لیست موقت  از سال ۲۰۰۷ در  این شهرستان  آثار 
قرار گرفته اند، به لحاظ زمانی استان خوزستان سه سال جلو 

است و در این پرونده دست بالا را دارد.
انجمن های  و  ارگان ها  چنانچه  کرد:  خاطرنشان  پورعلی 
تملک  بحث  در  بتوانند  ایذه  ثبت جهانی  پرونده  در  درگیر 
و آزادسازی اراضی دارای معارض تسهیلگری کنند، شرایط 
به  نیز  استان  این  چهارم  اثر  تا  است  مهیا  خوزستان  برای 
ثبت جهانی برسد و نیاز است در این باره با درخواست اداره 
خوزستان  صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل 

جلسه ای پیرامون این پرونده در تهران داشته باشیم.
سید حکمت اله موسوی مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
یکی  کرد:  بیان  این باره،  در  نیز  خوزستان  صنایع دستی  و 

درخصوص  باید  ما  مجموعه  که  اقداماتی  مهم ترین  از 
سرعت بخشی به روند پرونده ثبت جهانی ایذه انجام می داد، 
موضوع تعیین حریم و عرصه ای بود که به سرانجام رسید و 
تلاش ما در مجموعه اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
است  موانعی  و  نواقص  رفع  حاضر،  حال  در  صنایع دستی  و 
که باعث افزایش شانس استان در پرونده ثبت جهانی ایذه 

می شود.
آبادان

معاون درمان علوم پزشکی آبادان:

شاید به جایی برسیم که بیماران
 را در پارکینگ بیمارستان ها 

بستری کنیم
 

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی آبادان گفت: اگر همین 
روال بی توجهی به توصیه های بهداشتی ادامه داشته باشد، به 
وارد  خوزستان  غرب  جنوب  در  کرونا  فاجعه بار  وضعیت 

می شویم.
آمار  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  کریمی  مهدی  دکتر 
به  روز  شادگان  و  خرمشهر  آبادان،  در  کرونا  به  مبتلایان 
روز به شکل وحشتناکی در حال افزایش است و بیمارستان 
مرکزی کرونا یعنی بیمارستان آیت الله طالقانی آبادان کاملًا 

پر شده است.
به گزارش ایسنا، وی افزود: در حال حاضر در بیمارستان های 
)عج(  ولیعصر  آبادان،  شهریور   ۱۷ و  )ره(  خمینی  امام 
برای  بخش هایی  نیز  شادگان  معرفی زاده  شهید  و  خرمشهر 
بستری بیماران مبتلا به کووید - ۱۹ در نظر گرفته شده است. 
در واقع در جنوب غرب خوزستان تنها بیمارستانی که هنوز 
وارد چرخه کرونا نشده، بیمارستان شهید بهشتی آبادان است.
معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی آبادان تصریح کرد: اگر 
روال به همین منوال پیش برود مجبور می شویم در بیمارستان 

شهید بهشتی نیز مبتلایان به کووید - ۱۹ را بستری کنیم.
کریمی با بیان اینکه اگر همین روال بی توجهی به توصیه های 
در  کرونا  فاجعه بار  وضعیت  به  باشد،  داشته  ادامه  بهداشتی 
اگر وضعیت  می شویم، گفت:  وارد  جنوب غرب خوزستان 
پایین  ترتیب  همین  به  دستورالعمل ها  رعایت  و  نکند  تغییر 
باشد، در آینده با شرایطی روبه رو می شویم که در آن مجبور 
بیمارستان ها  پارکینگ  فضای  از  بخش ها،  بر  علاوه  هستیم 
کرونا  بیماران  بستری  برای  نیز  صحرایی  بیمارستان های  یا 

استفاده کنیم.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
کهگیلویه و بویراحمد:

1۵00 کیلومتر شبکه های
 ضعیف برق کهگیلویه و بویراحمد 

کابلی می شود

 
 

 
 

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق کهگیلویه و بویراحمد 
راستای  در  و  ولتاژ  افت  از  جلوگیری  به منظور  گفت: 
رضایتمندی مشترکان یک هزار و ۵۰۰ کیلومتر شبکه های 

فشار ضعیف برق این استان کابلی می شود.
اظهار  خبرنگاران  جمع  در  معتمدی  جمال  ایرنا  گزارش  به 
بدلیل  استان  مختلف  مناطق  در  برق  ولتاژ  افت  داشت: 
به  را  مشترکین  نارضایتی های  برق  شبکه های  فرسودگی 

همراه داشته است.
برق  مشترکین  رضایتمندی  سطح  ارتقای  برای  افزود:  وی 
در استان کهگیلویه و بویراحمد تعویض شبکه های سیمی به 

کابلی برق در دستورکار قرار گرفت.
معتمدی تصریح کرد: براساس برنامه زمانبندی قرار است تا 
به کابلی  برق سیمی  امسال ۱۵۰۰ کیلومتر شبکه های  پایان 

تعویض می شود. 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق کهگیلویه و بویراحمد 
ابراز داشت: برای اجرای این پروژه بخشی از کار توسط خود 
همکاران شرکت و بخش دیگری از کار توسط پیمانکاران 
انجام می شود.وی کاهش سرقت ها، پایین آمدن نرخ تلفات 
از  را  پایدار  برق  تأمین  و  نوسانات  از  جلوگیری  انرژی، 
مهمترین فواید اجرای پروژه تبدیل شبکه های سیمی به کابلی 
و  زودرس  گرمای  همچنین  زاده  کرد.معتمدی  عنوان  برق 
تغییر الگوی مصرف را از  مهمترین دلایل افزایش مصرف 

برق در استان کهگیلویه و بویراحمد برشمرد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق کهگیلویه و بویراحمد 
گفت: میزان مصرف برق در پیک بار تابستان امسال از مرز 
۴۴۰ مگاوات گذشت که رشد بیش از ۱۰ درصدی را نشان 

می دهد.

۶ مدرسه خیر ساز در کهگیلویه و بویراحمد به بهره برداری رسید.
به گزارش گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از یاسوج،  با 
روستای  خیرساز  مدرسه  استانی  و  کشوری  مسئولان  برخی  حضور 
چالموره در بخش بوستان در شهرستان باشت به نمایندگی از ۶ مدرسه 

در کهگیلویه و بویراحمد به بهره برداری رسید.
معاون برنامه ریزی و توسعه مشارکت های سازمان نوسازی، توسعه و 
تجهیز مدارس کشور در آیین بهره برداری از این مدرسه گفت: سرانه 

است که  مطلوب  در حد  بویراحمد  و  در کهگیلویه  آموزشی  فضای 
امیدواریم به کمک خیران مدرسه ساز تجهیزات مورد نیاز این فضاهای 

آموزشی برای ارتقای کیفیت آموزش بیشتر شود.
فاطمه مهاجرانی با بیان اینکه این مدرسه با مشارکت هلدینگ میهن 
ساخته شد، افزود: با مشارکت موسسه هلدینگ مهین در مرحله اول 
۱۱۰ مدرسه در کل کشور ساخته شده که سهم استان کهگیلویه از این  

تعداد ۶ مدرسه  است.

بهره برداری از ۶ مدرسه در کهگیلویه و بویراحمد


